
 

 

Zápis z 16. řádného zasedání Akademického senátu FSE UJEP 

ze dne 16. 11. 2022 od 12:00 hod. v místnosti M010 
 

 

Přítomní senátoři: Akademická komora AS FSE UJEP 

Ing. Eva Fuchsová, Ph.D. – předsedkyně senátu 

doc. PhDr. Václav Houžvička, Ph.D. 

Ing. Michaela Jánská, Ph.D.  

Ing. Petra Olšová, Ph.D. 

Mgr. Alexandra Petrů 

PhDr. Bc. Kateřina Smejkalová, Ph.D. 

doc. Ing.  Lenka Slavíková, Ph.D. 

 

Studentská komora AS FSE UJEP  

Bc. Petr Kříž 

Josef Mergl 

Bc. Tereza Hylasová 

Ing. Lucie Vávrová 
 

Hosté:  Mgr. Ondřej Moc, Ph.D. – děkan fakulty 

Ing. Miroslav Kopáček, Ph.D. – proděkan pro studium 

Ing. Lucie Povolná, Ph.D. – proděkanka pro rozvoj a kvalitu 

Mgr. Jitka Laštovková, Ph.D. – proděkanka pro vnější vztahy 

Ing. Dagmar Kubišová – tajemnice fakulty 

Mgr. Jan Hrubeš, Ph.D. – předseda volební komise 

 
 

Omluvení senátoři a senátorky: Bc. Richard Sedláček  

      

    

Neomluvení senátoři a senátorky: Mgr. Ing. Tereza Grosse 

 
 

Dále jsou v zápise všechna jména přítomných uváděna bez titulů. 
 

Program zasedání AS FSE UJEP: 

 

1) Schválení programu zasedání 

2) Kontrola úkolů z předchozích zasedání 

3) Organizace voleb do AS FSE UJEP a AS UJEP 

4) Organizace shromáždění Akademické obce 

5) Disciplinární komise 



 

6) Podmínky přijímacího řízení na FSE UJEP 2023-24 

7) Rivalis (Institut pro vodní diplomacii a hydropolitiku) 

8) Organizační řád FSE UJEP 

9) Různé 
 

 

Ad 1) Schválení programu zasedání 

Předsedkyně přednesla výše uvedený program zasedání a požádala přítomné o návrhy na 

doplnění a úpravy programu. Žádný z přítomných senátorů úpravu programu zasedání 

nenavrhl, pročež byl program schválen. 

 

Návrh hlasování:  AS FSE UJEP schvaluje předložený program zasedání. 

Výsledek hlasování:  senátorů oprávněných hlasovat 10; pro - 10 proti - 0 zdrželo se - 0 

Závěr hlasování:  Návrh byl schválen. 

 

Ad 2) Kontrola úkolů z předchozích zasedání 

Předsedkyně Fuchsová konstatovala, že z předchozích zasedání nezbyly žádné úkoly. 

 

Ad 3) Organizace voleb do AS FSE UJEP a AS UJEP 

 

Pan Hrubeš představil organizaci voleb do AS FSE UJEP, které proběhnou 23.11. 2022 

v místnosti MO - 103. 

 

Ad4) Organizace shromáždění Akademické obce 

 

Paní předsedkyně Fuchsová informovala o nutnosti naplánovat shromáždění Akademické obce. 

Pan děkan navrhl organizovat shromáždění Akademické obce v termínu 15.12., protože v tomto 

termínu je plánováno předávání cen děkana a řada dalších akcí a je možné očekávat vyšší účast 

členů Akademické obce (shromáždění bylo naplánováno v učebně MO 307). 

 

Návrh hlasování:  AS FSE UJEP schvaluje organizaci shromáždění Akademické obce 

v termínu 15.12. 

Výsledek hlasování:  senátorů oprávněných hlasovat 11; pro - 11 proti - 0 zdrželo se - 0 

Závěr hlasování:  Návrh byl schválen. 

 

 

Ad 5) Disciplinární komise 

Pan děkan požádal o schválení navrhované disciplinární komise z důvodu toho, že počátkem 

ledna 2023 skončí funkční období stávajícím členům.  

 

Návrh usnesení:  Akademický senát FSE UJEP schvaluje jmenování Ing. Miroslava 

Kopáčka, Ph.D., Ing. Petry Olšové, Ph.D., PhDr. Bc. Kateřiny 

Smejkalové, Ph.D., Bc. Terezy Fabíkové (S22112), Terezy 

Šponiarové (S21315) a Bc. Dominika Váňi jako členů Disciplinární 

komise FSE UJEP a doc. RNDr. Marty Žambochové, Ph.D. a Bc. 

Jakub Dragoun (S22127) jako náhradních členů Disciplinární 

komise FSE UJEP.   

Výsledek hlasování:  přítomno 11; pro  11 proti 0 zdrželo se 0 

Závěr hlasování:  Návrh byl schválen. 

 



 

Ad 6) Podmínky přijímacího řízení na FSE UJEP 2023-24 

Pan proděkan Kopáček představil podmínky přijímacího řízení na FSE UJEP pro rok 2023/2024 

a organizaci přijímacího řízení. Změnou je přesun zápisu do studia, který je pro tento 

akademický rok stanoven dříve. Senátu byly předloženy podmínky pro 1. i 2. kolo, přičemž 2. 

kolo bude děkanem vyhlášeno pouze v případě nízkého zájmu o studium na fakultě v rámci 1. 

kola. 

Pan Mergl vyjádřil obavy o podmínku přijetí - portfolia, které je studenty negativně vnímáno a 

působí subjektivně. Pan děkan a paní Olšová upřesnili, že v portfoliu jsou jednotlivé části 

hodnoceny bodově a je tedy možné objektivně stanovit pořadí.  

 

Návrh usnesení:  Akademický senát FSE UJEP schvaluje předložené podmínky 

přijímacího řízení pro bakalářské a navazující magisterské studijní 

programy na akademický rok 2023/2024 pro 1. i 2. kolo přijímacího 

řízení. 

Výsledek hlasování:  přítomno 11; pro 10 proti -0 zdrželo se -1 

Závěr hlasování:  Návrh byl schválen. 

 

 

Ad 7) Rivalis (Institut pro vodní diplomacii a hydropolitiku) 

Paní Slavíková představila záměr vzniku Institutu pro vodní diplomacii a hydropolitku. 

 

Návrh usnesení:  Akademický senát FSE UJEP schvaluje vznik Institutu pro vodní 

diplomacii a hydropolitiku Rivalis.  

Výsledek hlasování:  přítomno 11; pro 11 proti 0 zdrželo se 0 

Závěr hlasování:  Návrh byl schválen. 

 

 

Ad 8) Organizační řád FSE UJEP 

 

Proděkanka Povolná představila plénu AS FSE UJEP Organizační řád FSE UJEP a jeho 

aktualizované (nové) znění. Platnost nového Organizačního řádu FSE UJEP bude od 1. 12. 

2022. Senátorka Olšová vznesla několik dotazů především k bezpečnosti práce studentů, které 

zodpověděl děkan Moc, tajemnice fakulty Kubišová a proděkanka Povolná. Další drobné 

připomínky ke znění měla senátorka Jánská, na které zodpověděl děkan Moc, proděkanka 

Povolná a proděkan Kopáček. 

 

AS FSE UJEP projednal a prodiskutoval Organizační řád FSE UJEP. 

 

Ad 9) Různé 

Ekonomická komise AS FSE UJEP neměla body k projednání. Pouze tajemnice fakulty 

Kubišová informovala o ekonomické situaci FSE, která nepřekročila alikvótní část při čerpání 

rozpočtu pro daný rok. 

 

 

Zasedání AS FSE UJEP bylo ukončeno ve 13:25 hod.  

 

Zápis provedla:     Ing. Lucie Vávrová   

 

 

Zápis po připomínkovém řízení schválila:      Ing. Eva Fuchsová, Ph.D. 


